
 
 

 

BRM.0012.7.5.2023 

 

Protokół Nr 48/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 23 maja 2023 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.30 – 12.00. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

2. Pan Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia, 

3. Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

4. Pan Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi, 

5. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z posiedzenia Komisji z 18.04.2023 r. 

4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. 
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5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2023 r. 

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 47/2023 z posiedzenia Komisji z 18.04.2023 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 47/2023 z posiedzenia Komisji z 18.04.2023 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. Się – 0. 

 

Ad 4. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. – stanowi załącznik do 

materiałów LXIX sesji RMI z 26.06.2023 r. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że wszyscy członkowie Komisji otrzymali na skrzynki e-mail 

omawiany „Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r.”  

 

Dyskusja: 

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapytała, dlaczego liczba mieszkańców podana jest na dzień 30 czerwca a nie do 

końca roku. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Odpowiedział, że to wynika z danych GUS-u. A GUS publikuje swoje dane na dzień 

30 czerwca.  

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Dodała, że na dzień sporządzania raportu tj. 27 kwietnia nie było podanej aktualnej 

liczby mieszkańców.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapytała, gdzie zostaną zamontowane 11 wyświetlaczy prędkości zasilanych solarnie 

w celu osiągnięcia efektu uspokojenia ruchu przy wybranych przejściach dla 

pieszych. 

 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Odpowiedziała, że to będzie m.in. przy ul. NMP przy szkole. Natomiast na początku 

roku została podpisana umowa na dofinansowanie tego projektu. Przetarg ogłoszony 
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jest na drugi punkt na tą chwilę, czyli na „miasteczka mobilne’, a na wyświetlacze 

należy poczekać na zatwierdzenie projektu przez  Starostwo.  

 

Ad 5. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. – 

stanowi załącznik do LXIX sesji RMI z 26.06.2023 r. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Damian Polak – członek Komisji: 

Nadmienił, że skieruje swoje pytania dotyczące sprawozdania na piśmie lub podczas 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia w dniu 26 czerwca 2023 r.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Zwróciła uwagę na zróżnicowanie w średnich płacach w Urzędzie Miasta oraz 

jednostkach i zapytała, czy są zaplanowane jakieś dodatkowe pieniądze dla  

pracowników. 

 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta Inowrocławia: 

Odpowiedział, że sprawozdanie wskazuje na realizację uchwały budżetowej, czyli 

realizację tego co zostało przyjęte w grudniu i zostało konsekwentnie zrealizowane.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Dodała, że na średnie wynagrodzenia mają wpływ m.in. odprawy emerytalne  

i nagrody jubileuszowe.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Skoro nie ma  więcej pytań to przechodzimy do głosowania. 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r.: 

 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 1. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 2/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2022 r. Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 1. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 3/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2022 r. Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2022 r. Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta  podjęła uchwałę nr 4/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

sprawozdania z wykonania planu finansowego za 2022 r. Biblioteki Miejskiej im. 

Jana Kasprowicza w Inowrocławiu. 

 

Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2022 r.: 
 

głosowanie:    za – 3,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 5/2023 o pozytywnym zaopiniowaniu 

informacji o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2022 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  sprawozdania i informację. 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2023 r. – stanowi załącznik  

nr 2 do protokołu.  

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Poinformowała, że propozycje planu pracy Komisji Strategii i Promocji Miasta na  

II półrocze 2023 r. zostały przesłane do wszystkich członków Komisji drogą 

elektroniczną.  

 

LIPIEC 

− Sprawozdanie z wykonania zadań w zakresie promocji Miasta Inowrocławia  

w I półroczu 2023 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 
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SIERPIEŃ 

− Plan w zakresie promocji Miasta Inowrocławia na II półrocze 2023 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji.  

− Sprawy bieżące. 

WRZESIEŃ 

− Efekty ekonomiczne po wprowadzeniu ograniczeń w komunikacji miejskiej na 

podstawie opracowanej dokumentacji firmy zewnętrznej. Wizyta w Miejskim 

Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym w Inowrocławiu.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

PAŹDZIERNIK 

− Informacja dotycząca wydarzeń kulturalnych w okresie letnim. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

LISTOPAD 

− Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2024 r. 

− Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2024 r. 

− Program współpracy w 2024 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

GRUDZIEŃ 

− Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz rozwoju  

i promocji Miasta Inowrocławia. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są inne propozycje?  

 

Damian Polak – członek Komisji: 

Zaproponował, aby w miesiącu wrześniu posiedzenie Komisji odbyło się w Miejskim 

Przedsiębiorstwie Komunikacyjnym w Inowrocławiu.  

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Strategii i Promocji 

Miasta wraz z uwzględnieniem zaproponowanej zmiany na II półrocze 2023 r.?  
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  
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i Promocji Miasta  podjęła uchwałę nr 6/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Strategii i Promocji Miasta na II półrocze 2023 r. 

 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2022 r. - stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu.  

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Zapytał, jak zostały rozdysponowane środki finansowe, gdzie organizacje nie 

przystąpiły do realizacji zadania.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że te pieniądze nie zostały wykorzystane w żaden sposób tylko 

wróciły do budżetu, z uwagi na to, że nie mogły być zrealizowane na inny cel.  

 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Zapytał, co jeśli dana organizacja nie zrealizowała zadania w danym roku,  

a w następnym wnioskuje o nowe granty. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że jeśli dana organizacja nie przystąpiła do zrealizowania zadania to 

nie ma żadnych konsekwencji. Natomiast jeśli przystąpiła do realizacji zadania a nie 

zrealizowała z różnych przyczyn to przez dwa lata nie może otrzymać dotacji. 

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

Dodała, że taka sytuacja jest w Polskim Związku Spadochroniarzy.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Nadmienił, że to jest specyficzna sytuacja, ponieważ nie wiadomo, dlaczego w tym 

przypadku nie zrealizowano zadania, być może z powodu warunków pogodowych.  

 

Jacek Bętkowski – członek Komisji: 

Zaproponował, aby w takich sytuacjach w regulaminie dokonać zmian bądź 

weryfikacji odnośnie takich zadań, aby pomóc członkom Polskiego Związku 

Spadochroniarzy. 
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Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że każdy podmiot uzasadniając to, może przesunąć termin o tydzień, 

dwa tygodnie bądź miesiąc. Najważniejsze, aby zadanie było zrealizowane w danym 

roku.  

 

Ewa Podogrodzka  – Przewodnicząca Komisji: 

W nawiązaniu do tematu dodała, iż z materiału wynika, że są różne stowarzyszenia, 

które nie wykorzystały środków.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że to były organizacje, które były z poza Inowrocławia a nie można 

takim organizacjom zakazać składania wniosków, bo musi być otwartość konkursu.   

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapytała kto ocenia wnioski. 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Odpowiedział, że Komisja powołana przez Prezydenta.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Zapytała na czym polega zadanie „Operetka na WYNOS!”.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Powiedział, że to było we współpracy z Kujawskim Centrum Kultury  

w Inowrocławiu, lecz dokładnie nie potrafi odpowiedzieć na czym to zadanie 

polegało, natomiast dodał, że mogło się  to odbywać w Muszli Koncertowej w czasie 

wakacji.  

 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia  

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego z 2022 r. poz. 1091), Komisja Strategii  

i Promocji Miasta  podjęła uchwałę nr 7/2023 w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji programu współpracy Miasta Inowrocławia z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2022 r. 
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Ad 8. Sprawy bieżące. 
 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/ Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

/-/ Monika Kozioł 


